
                                  PROTOKÓŁ  Nr  23.2015 
z posiedzenia Komisji ds. Oświaty, Kultury i Zdrowia  

z dnia 9 listopada 2015 r.  
 
Obecni: 
 
1. Waldemar Zygmunt Sitek   -  Przewodniczący Komisji  
2. Katarzyna Dorota Sadurska -  Zastępca Przewodniczącego 
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek  -  Członek Komisji 
4. Tadeusz Groszek                 -  Członek Komisji 
5. Adam Kisiel                         - Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Katarzyna Rostek- Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Tłuszczu  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia; 
2. Sprawy różne oraz zapoznanie z korespondencją; 
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji; 
 

 
Ad1. Protokół Nr 22 z dnia 26 października 2015 roku został przyjęty. 
 
Notatka z wizytacji w Zespole Szkół im. Janusza Korczaka w Jasienicy stanowi 
załącznik Nr 1 do protokołu.  
 
Ad2.  Pani Katarzyna Rostek przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
określenia zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz zwrotu 
świadczeń z pomocy społecznej z zakresu zadań własnych gminy, który będzie 
podejmowany na najbliższej Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu.  
Powiedziała, że w uchwale zmienia się jedynie załącznik, który określa 
wysokość opłaty w procentach od ceny usługi dla osób samotnie 
gospodarujących oraz osób w rodzinie. Wcześniej było to określone kwotowo, 
jednak traciły na tym osoby, które korzystały z tych usług. Dzięki zmianie 
będzie możliwość dostępu coraz większej liczby osób ubożejących do pomocy. 
Skutkuje to tym, że osoby, które będą objęte opieką będą miały niższe 
odpłatności  tym samym dochód gminy będzie niższy o ok. 500 zł miesięcznie. 
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Projekt uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu.  
 
Do komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Rodzice z Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Kozłach zwracają się z 
prośbą o uwzględnienie w tegorocznym budżecie gminy środków na 
budowę sali gimnastycznej dla dzieci ze szkoły podstawowej w Kozłach. 
Pismo stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

 
Komisja zapoznała się. Popiera pomysł budowy tej sali gimnastycznej.  
Radny Tadeusz Groszek uważa, że nie ma wątpliwości co do potrzeby 
budowy sali, „tym bardziej, że szkoła w Kozłach jest szkołą integracyjną, 
do której uczęszcza wiele dzieci niepełnosprawnych”. 
Radna Katarzyna Sadurska powiedziała, że wiele dzieci z jej okręgu 
wyborczego uczęszcza do tej szkoły. Rodzice skarżyli się na złe warunki.  
Radny Włodzimierz Fydryszek powiedział, że trzeba się starać o 
dofinansowanie w naborze do Programu Rozwoju Bazy Sportowej na 
Mazowszu.  
Przewodniczący Komisji Waldemar Sitek zaproponował, aby na kolejnym 
posiedzeniu komisji udać się z wizytacją do Zespołu Szkolno- 
Przedszkolnego w Kozłach.  
 

2. Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych w Tłuszczu 
przygotowała informacje o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 
szkolny 2014/2015. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
Komisja zapoznała się.  

 
Sprawy różne: 
 

• Przewodniczący Komisji Waldemar Sitek zaprosił na obchody 
Narodowego Święta Niepodległości 11 listopada, rozpoczynające się 
Mszą Św. o godz. 10.15 w Kościele Przemienienia Pańskiego w Tłuszczu, 
po czym nastąpi przemarsz ulicami miasta przy akompaniamencie 
Młodzieżowej Orkiestry Dętej do hali sportowej w Tłuszczu.  

• Radna Katarzyna Sadurska zaprosiła na koncert Krzesimira Dębskiego, 
który odbędzie się 14 listopada 2015r. o godz. 17.00 w Zespole Pałacowo- 
Parkowym w Chrzęsnem.  
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Ad3.  Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 27 listopada godz. 8.15. 
Komisja uda się na wyjazdowe posiedzenie do Zespołu Szkolno- 
Przedszkolnego w Kozłach.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                                   Przewodniczący Komisji 
                                                                                     
                                                                                         Waldemar Sitek 
 
  
 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                                                         
Załączniki do wglądu w pokoju 38.   
Dokument utworzyła:  
Aleksandra Borowa 9 listopada 2015 roku. 
 
 
 
 
 
 
 
 


